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Mødedato, tid og sted 

 

Onsdag d. 18. december 2024 kl. 17.30 til 20. Der er lidt at spise fra kl. 17 inden mødet starter. 

Mødet afholdes i personalerummet i Holsteinsgade 41 

Medlemmer  

 

Forældrevalgte: Karin Fræmohs, Jonas Lieberkind, Peter Bjerg, Maj Carboni, Anne Kjær Elsøe, Fre-

derik Linde, Allan Tyrrestrup 

Forældrevalgte suppleanter: Jens Jessing Pedersen, Lars Hubertz, Nore Kornø Rasmussen, Tine Rø-

der Riis, Rone Skjødt Rasmussen.  

Medarbejderrepræsentanter: Jan Frejlev og Jakob Boye Christensen. 

Elever: Kaja fra elevrådet. 

Ledelse: Kristian Borg, Sanne Top, Malene Meyer, Mille Geschwendtner og Jan Hansen. 

Gæster:  

Afbud fra  Peter, Maj, Jonas, Frederik, Jan, Jakob, Nore, Rone, Frank og Tine  

Mødeleder Karin  

Referent  Skoleledelsen 

Dagsordenspunkter:   

1. Godkendelse af    

dagsorden  

Bilag 

2. Godkendelse af        

referat  

Godkendt. 

3. Nyt fra  

(30 minutter) 

A: Elever 

B: Personale 

C: Ledelse 

D: Rettighedsråd 

E: Råd og udvalg 

A: Elevrådet:  
Vi har talt om, vi skulle have juletræer i plast eller ægte. Vi endte med, at vi ville have de ægte.  
Vi taler om hvad vi gør ift. at støtte op om en røgfri skole. Og også at det ville være godt, at de an-
satte ikke ryger.  
C: Økonomi, Værdidebat, Ferieplan for 25/26 
Der er regnskabsafslutning i sigte og det ser ud til, at budgettet kommer til at holde. Derfor forven-
ter vi, at vi kan begynde at afdrage på gælden i kommende år.  
Skolen arbejder en værdidebat, der er i proces og skolebestyrelse og elevråd inddrages i starten af 
det nye kalenderår.  
Ferieplan: Der er ikke så meget at rykke på i kommende ferieår. Vi foreslår dermed, at vi lægger os 
tæt op ad den vejledende ferieplan fra forvaltningen. Ferieplanen lægges på hjemmesiden efter 
juleferien. 
D: Rettighedsråd 
Vi har talt om rengøring på skolen, og at det jo også er elevernes ansvar ift. skrald og rod.  
Vi talte om skilte måske ville hjælpe.  
Computerrummet lugter meget slemt, og at vi ønsker os at læreren skal lufte ud – og lukke bagef-
ter.  
Elevrådet på kastelsvej har valgt forperson og næstperson, Niels 4a og Mikkel 2c.  
E: Dialogmøder med kontaktforældre og på Rådhuset 
Dialogmøde med kontaktforældre:  

- Snak om skolestart  
- At dele gode historier om Holsteinsgade, for der er mange.  
- At infoaften for 4.kl. ift. Holsteinsgade var godt.  
- At der er forældre der oplever at der er meget vikar i nogle klasser.  
- Ros til klassesammenlægninger på 5. og 7.årgang.  

Alle skoler har nu fået budgetudmeldingerne hvad der kaldes Mangfoldige børnefællesskaber.  
Der skal være overgangspædagoger, to-voksentimer i indskolingen, efteruddannelse af medarbej-
dere. Vi ser frem til arbejdet med det.  

4. Forældre-                 

henvendelser 

Intet til referatet. 

5. Punkter til drøftelse 

og beslutning 

1. Revidering af skolens principper (20 minutter) 
                  Forslag til det videre arbejde med revidering af skolens principper. Karin og Kristian 
Vi talte om, at aftnerne er svære at arbejde og føle at vi kommer videre ordentligt.  
Der er også bekymring for om det læses.  
Ledelsen: Det bruges helt klart som opslagsværk af skolens personale.  
Der er også en del ånd i selve teksten.  
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Der er forslag om at der findes en ekstern person, der kan lave det grundlæggende skrivearbejde 
superviseret af ledelse og skolebestyrelse.  

 
2. Drøftelse og aftaler ift. evaluering af skolens retningslinjer ift. elevernes brug af mobilte-

lefoner (20 minutter). Karin og Frederik 
Vi har behov for at igangsætte en elevevaluering, og spørge til elevernes oplevelse af forskel og er-
faringer med mobilfriskole.  
Vi kunne også godt tænke os at høre om elevrådet, vil være med i det arbejde.  
Det må gerne have format at billeder, som viser forskelle og forandringer.  
Vi vil også høre om forældrenes erfaringer og oplevelser, senere.  
 

3. Trafikkampagne på Kastelsvej (20 minutter) 
                  Drøftelse af form, indhold, dato og hvem deltager. Karin og Allan 
Vi har tidligere arbejdet på at få lyseblå markerede områder, hajtænder mv. ved Kastelsvej/Asger 
Holms Vej, hvor der er meget trafik om morgenen. Der er bakkende biler fra p-pladser, kørende 
biler til den ambulante børneterapi, taxier til SPK, cyklister og gående. Vi har tidligere fået afslag.  
Skal vi overveje at invitere Teknik og Miljø ud og tage en dialog om det kl. 7.45-8? 
Der kan være behov for en oplysningskampagne for elever, der cykler om morgenen – og til dem 
der benytter parkeringspladser ved Asger Holms Vej. 
Der planlægges møde i trafikudvalget. 
Vi afventer Bylivspuljen, hvad status er på de omlægninger, der planlægges med. 
 

4. Mulighed for at invitere et medlem fra Børne- og ungdomsudvalget til dialogmøde med 
kommende forældre i børnehaveklasse (10 minutter). Karin 

Hvordan får vi de nye forældre til kommende majbørn med ombord og får formidlet projektet med 
Mangfoldige Børnefællesskaber? 
Vi drøftede, om det vil være en ide at få en politiker ud og tale med forældrene til kommende sko-
lestartere, eller om det er i andre fora, de skal høre politikerne fortælle om deres beslutning og 
forklare om, hvad forældrene i folkeskolen kan forvente sig. 
Vi besluttede, at det ikke er i forbindelse med majstart. 
 

6. Punkter til          

kommende  

møder: 

Orientering om skolens elevfond, Mentalt helbred, Mangfoldige børnefællesskaber 

7. Eventuelt: Intet til referatet. 

 


